

校長推薦計劃 Principal's Recommendation Scheme

簡介 Introduction

校長推薦計劃 (下稱「計劃」) 旨在優先考慮經香港中文中學聯會的成員中學 (下稱「成員中學」) 推薦的學生入讀港專學院及香港專業進修學校 (下稱「港專」) 所提供的任何一個指定課程: <https://www.hkct.edu.hk/tc/he>。

The Principal's Recommendation Scheme (hereafter "Scheme") prioritizes admission to students recommended by the member schools of the Association of Hong Kong Chinese Middle Schools (hereafter "member schools") to any one of the designated programmes offered by HKCT Institute of Higher Education and Hong Kong College of Technology (hereafter "HKCT") as listed on its website: <https://www.hkct.edu.hk/en/he>

資格 Eligibility

計劃適用於就讀所有成員中學的應屆香港中學文憑考試中六學生。

The Scheme is eligible to Form 6 students studying in one of the member schools who is a current candidate of the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE).

計劃內容 Scheme Details

1. 港專將為成員中學的應屆香港中學文憑考試中六學生豁免全數課程報名費¹
HKCT will waive 100% of the programme application fee¹ for the current HKDSE Form 6 students of all member schools
2. 港專可以為成員中學提供免費的升學及就業講座、模擬面試及 / 或半天模擬行業實習等生涯規劃服務 (雙方適合的日期及時間)
HKCT can arrange complimentary programme and career talk, mock interview and / or half-day mock internship (date and time that fit both parties)
3. 所有成員中學均歡迎參與「校長推薦計劃」, 提供每年三個學生名額, 作以下特別入學安排:
All member schools are welcome to participate in the Principal's Recommendation Scheme which provides three student quotas annually for the following special admission arrangements:
 - (a) 提前入學面試 (適用於 2 月 28 日或之前遞交之推薦表格)²
Early admission interview to recommended students (for recommendation form submitted by 28 February)²
 - (b) 特別及優先入學考慮³
Special and priority admission consideration³
 - (c) 發出「暫准取錄取通知書」³
Provision of Provisional Offer Letter³

申請程序 Application Procedures

1. 請在 2 月 28 日或之前把已填妥及簽署的推薦表格電郵予港專課程諮詢及中學服務統籌周曉嵐女士 (dorothychow@hkct.edu.hk)
Please send the filled and signed recommendation form by 28 February to Ms. Dorothy Chow via email to dorothychow@hkct.edu.hk
2. 申請結果將於遞交推薦表格後兩星期內回覆推薦人
Application result will be confirmed and replied to the nominators within two weeks after recommendation submission

查詢 Enquiries

查詢請聯絡港專課程諮詢及中學服務統籌周曉嵐女士 (電話: 2265 6975、WhatsApp: 5116 1197、電郵: dorothychow@hkct.edu.hk)

For enquiries, please contact Ms. Dorothy Chow via phone (2265 6975), WhatsApp (5116 1197) or email (dorothychow@hkct.edu.hk)

¹ 適用於指定課程 Applicable to designated programmes

² 如需延後遞交推薦, 歡迎聯絡港專課程諮詢及中學服務統籌周曉嵐女士 (dorothychow@hkct.edu.hk / WhatsApp: 5116 1197) If you need to postpone the submission of recommendations, please contact Ms. Dorothy Chow (dorothychow@hkct.edu.hk / WhatsApp: 5116 1197)

³ 視乎學生品行、成績、其他才能及面試表現 Depending on student's conduct, results, other talents, and interview performance

「校長推薦計劃」推薦表格

Nomination Form for Principal's Recommendation Scheme

第一部分：被推薦者資料

Part 1. Nominee's particular

所屬中學/機構名稱 School / organization name :

姓名 Name of nominee:

香港身份證號碼 HKID number:

聯絡電話號碼 Contact number:

通訊電郵 Email address:

報讀科目名稱 (首選):

報讀科目名稱 (次選):

推薦原因 Reasons of nomination:

1. 在以下其中一項有濃厚興趣及才能：

網絡空間及資訊科技

運動及教育

藝術、表演、設計及創作

語言、傳訊及傳播

廚藝、款待及航空

其他 (請註明) : _____

或

2. 在以下範疇表現卓越：

領導及組織或執行能力

服務熱誠及主動性

其他 (請註明) : _____

第二部分：推薦人資料

Part 2: Nominator's particular

姓名 Name of nominator:

所屬中學/機構名稱 School / organization name :

聯絡電話號碼 Contact number:

通訊電郵 Email address:

推薦人簽署 Signature of nominator:

日期 Date: